
Fra: Marte Hagen Eriksrud 
Sendt: tirsdag 10. september 2019 09.42 
Til: 'Arne Johan Espeland' 
Emne: Kommuneplanen sin arealdel - næringsområde på Åse 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Fullført 
 
Hei,  
Viser til telefonsamtale i dag.  
 
Ditt innspill var del av underlaget til møte i politisk styringsgruppe 16. oktober 2018. Sjå underlag og 
referat frå møte her; 
https://innsyn.sing.no/Lindas/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=mote&moteid=1532& 
 
I omtalen av ditt innlegg, s. 6 i dokumentet under «Sakskart», står det at «Innspelet skal vurderast i 
planarbeidet».   
 
I arbeidet er det gjennomført en overordna kartlegging av næringsareal i kommunen, men det er 
ikkje gjort en detaljert gjennomgang av og vurdering på om det er areal som bør tas ut. De 
endringene på næring som er lagt inn i planforslaget er små. Det har ikke vært politiske signal i 
prosessen om å ta ut næringsarealet du har gitt innspill på.  
 
I løpet av første halvdel av 2020 vil Alver kommune vedta planstrategien for kommunestyreperioden. 
Jeg regner med at det vil være et ønske å få på plass en samfunnsdel og en arealdel til 
kommuneplanen i Alver kommune. Forventer derfor at det vil være en ny runde relativt raskt, hvor 
man har en full rullering av kommuneplanen sin arealdel. En gjennomgang av næringsareala i et Alver 
perspektiv, vil være en naturlig del av det arbeidet. Merk at dette selvfølgelig blir styrt av politikerne 
gjennom det de velger å ta med i planstrategien.  
 
Mvh  
Marte Hagen Eriksrud | Arealplanleggjar 
 
E-post: marte.hagen.eriksrud@lindas.kommune.no | Telefon: 56 37 56 37  
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
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